
Referat	fra	bestyrelsesmøde	22-9-22	

Til	stede	var	Helle,	Flemming,	Dorthe,	Elsebet,	Torben,	Anne?e	og	Thomas	

1. Dagsorden	og	opfølgning	på	referat	fra	LKO-	møde	22-06-16	
	 Ingen	bemærkninger	
	 	
2. Økonomi	
	 Der	er	16.889	i	kassen.	
	 	
3. Evaluering	dialogmøde	
	 Tilfredshed	med	afvikling	og	udby7e	af	mødet.	Thomas	lægger	noterne	fra	afdelingsleder	Diddi			

	 Maja	Thiemann,	dith@vordingborg.dk,	på	hjemmesiden.	De	dækker	godt	som	referat	fra	mødet.	

4. Borgermøde	31.10	
	 DrøBet.	Anne7e	laver	oplæg.	

5. Rute	669	
	 Thomas	har	lavet	oplæg	Dl	høringsskrivelse.	Den	sendes	med	enkelte	Dlføjelser	Dl	kommunen.	
	 	
6. Møder	om	kommuneplanrevision	
	 Flemming	og	Thomas	deltager	i	mødet	3.	otober	i	Stege.	

7. Referat	fra	styregruppen	for	frivillighed	og	nærdemokraG	
	 Vi	går	i	tænkeboks.	Skal	på	dagsordenen	næste	gang.	

8. InvitaGon	Gl	årsmøde	for	foreninger,	frivillige	mm	(VK)	
	 For	kort	frist.	Vi	har	ikke	mulighed	for	at	deltage.	
	 	
9. LKO	og	foreningerne,	lokalområdet,	interesseorganisaGoner	 	
	 Anne?e	har	lavet	oplæg	Ml	henvendelse	Ml	foreningerne.	Den	skriNlige	henvendelse	følges	op	af		
	 personlig	henvendelse.	

10. Nyt	fra	det	poliGske	
	 Aktuelle	sager:	skolenedlukninger,	nedlæggelse	af	busruter	og	strategiplan	for	havnene.		 	
	 Strategiplanen	for	havnene	følges	nærmere	af	Thomas	for	evt.	udtalelse	fra	LKO	
	 	
11. Aktuelle	LKO-projekter	

a. Udvidelse	af	sandstrand	ved	badebroen.	En	flok	frivillige	ryddede	arealet	for	tagrør	den		
17.	september.	Kommunen	er	orienteret	og	har	lovet	at	lave	det	sidste	inden	
sæsonstart.	Vi	bør	opre?e	et	strandlaug	med	henblik	på	at	sikre	den	løbende	
vedligeholdelse.		

b. Bosætningsambassadører	
	 Der	er	pt	7	Dlmeldte.	Flemming	følger	op.	



c. CykelsGer	
	 Der	foreligger	projekt	fra	Vejdirektoratet		i	oktober.	Bliver	offentliggjort	Dl	debat		 	
	 eBerfølgende.	

d. Ledige	lejligheder	på	familiecentret	Gl	overnatning	
	 Flemming	følger	op.	

12. Næste	møde	
	 20.	oktober	kl.19-21.	

13. Eventuelt	
	 Claus	Veje	forlader	bestyrelsen	pga.	helbredsmæssige	udfordringer.		
	 Tak	Dl	Claus	for	mange	års	indsats	for	nærdemokraDet.		
	 Dorthe	ersta7er	Claus	i	bestyrelsen.	

Referent:	Thomas	


